
Bestyrelsesmøde d.21-05-2019 

Deltager: Tina,Hanne,Poul. Jakob og Jonna. 

Der blev diskuteret om der var problemer, når der rettes 

henvendelse til serviceafdelingen. Det tages med til 

afdelingsmøde i september. 

 

Hvis der er problemer med gennemkørsel i 

Pilevænget/Højvænget, rettes der henvendelse til 

bestyrelsen, som kontakter politiet. 

 

Tina & Poul tager med til budgetmøde i administrationen, 

DOMI. 

 

Næste møde d.24-06-2019 hos Jonna Pilevænget 82. 

 

 


